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Salvi Güell, alcalde de Castelló d´Empúries 

Salvi Güell, alcalde de Castelló d´Empúries torna al nostre xat per comentar l´actualitat local i comarcal 

 

Salvi Güell, alcalde de Castelló d´Empúries 

1. Bon dia a tothom, benvinguts al xat d´emporda.info. La trobada amb Salvi Güell 
durarà una hora, aproximadament. Tindran prioritat les preguntes que no siguin 
reiteratives i d´autors diferents. Endavant! 

» Bon dia a tothom. Disposat a respondre les vostres preguntes 

2. Per quan està prevista la finalització de la part central del passeig de la platja¿ 

» Abans de la revetlla de Sant Joan . Esperem complir amb aquest termini 

3. Sr Güell, quan te previst senyalitzar correctament el polígon de Castelló Nou, per 
tal que no ho ocorri un accident on només es pot circular en un sentit del C/ Pla de 
l’Estany? És molt urgent i no es tracta de cap gran inversió 1 senyal! Gràcies. 

» El proper dia 23 tenim una reunió per parlar del polígon el Pla i a on també hi serà el cap de la 
policia local. Parlarem de la vialitat i posarem sobre la taula aquesta qüestió que vostè ens exposa 

4. Bon dia, hem vist que fan obres al local de la platja a tocar el delta Muga. Quin 
local hi posen? Estarà obert a l´estiu? 

» Aquest local s´ha adjudicat fa poc. Serà un local de restauració explotat per un particular que 
confiem en que obri quan abans millor 

5. Un altre hivern i no han canviat la normativa sorolls. No es normal en ple estiu 
poder construir un xalet juliol i agost. Els turistes venen a descansar i els propietaris 
paguen llicencia turistica per llogar. Una situacio gens normal . 

» De moment la normativa vigent preveu al centre històric, Castelló Nou i Mas Nou prohibició 
d´obres majors de l´1 d´agost al 15 de setembre. I a Empuriabrava de l´1 de juliol al 31 d´agost. És 
una normativa que estem d´acord que cal revisar. 

6. Querido alcalde, vemos con preocupación que cada dia hay más superfícies 
comerciales i grandes bazares orientales en nuestro municipio, la cual cosa 



perjudica al comercio minorista. Nos preguntamos si no haria falta un límite 
razonable de nuevas aperturas. Gracias por su atención i siga con el buen trabajo en 
hace en otras cosas. Martín 

» Cada sector permite un determinado tipo de actividad , regulado en nuestro planeamiento . Lo 
que sucede ultimamente es que se traspasan negocios conservando la misma actividad, hecho que 
se circunscribe dentro de la legalidad vigente 

7. Bon dia Salvi El pont de la comarcal 260 que va del Mas Nou al Puigmal no s´ha fet 
cap manteniment des de que es va construir, li fa falta una ma de pintura i cert 
manteniment? L´ajuntament o carreteres tenen alguna previsío de fer algún tipus de 
manteniment? Gràcies per contestar, 

» Algunes tasques de manteniment s´han fet, però prenc nota i ho transmeto als serveis tècnics 
municipals. 

8. Els banys públics que hi ha a la platja estan molt i molt bruts. La setmana passada 
feien pena de veure. Com pot ser que un servei de neteja tan elemental no es faci? Hi 
havia un parell de persones usuaris que fins i tot van avisar-me, compte que esta 
brut i ple de basura. Aquests errors, més amb un passeig nou a primera línea de mar 
no hi poden ser. 

» Degut a les obres hi ha hagut un mòdul de banys oberts que s´han anat netejant, el problema és 
que amb les obres i la mala educació de la gent ha fet que no estiguessin amb les degudes 
condicions sempre. Hem arribat a extreure, dels lavabos, inclús llaunes de begudes.... A partir del 
proper mes ja tindrem actiu el servei de neteja de lavabos cada dia i a partir de l´hivern que vé 
quedarà obert el lavabo de pagament amb neteja automàtica 

9. Els edificis de sant mori al tram comercial amb algunes facanes ben descolorides 
dona una imatge molt pobre. Ningu ve res. Que fan els tecnics de l Ajuntament? 

» Les façanes són privades i si no suposen cap perill per als vianants l´Ajuntament no hi té cap 
competència. De tota manera, estem redactant un projecte per revitalitzar tota la zona comercial 
de Sant Mori, del qual, quan estigui acabat, es donarà a conèixer perquè la gent també hi pugui dir 
la seva. 

10. Pensen fer un homenatge a les empreses que porten anys obertes i en 
funcionament. Gelats dino fa 40 anys per exemple. Pero n hi ha mes. 

» No tenim regulat aquest tipus de reconeixements. Per nosaltres és molt important el teixit 
comercial i el valor afegit que suposen aquests tipus d´empreses. Sabem que la Cambra de Comerç 
fa reconeixements a establiments comercials i a empreses que porten un número determinat 
d´anys. Veurem si a nivell municipal també regulem alguna iniciativa d´aquest tipus. 

11. Quina opinio te dels regidors que tenen deutes amb l ajuntament? Es veritat que n 
hi ha un de Plataforma que ha demanat compensar deutes amb el sou de regidor? 

» Crec que els regidors haurien de donar exemple i no haurien de tenir cap deute amb 
l´Ajuntament. Pel que fa a la seva pregunta és informació confidencial i no la puc respondre 
públicament. 

12. El patronat de turisme va cami de promesa incompleta. 

» Si vostè es refereix a l´ens de gestió turística de l´Ajuntament li puc dir que s´hi està treballant, 
quan es va fer l´encàrrec de la proposta ja vam dir que trigaria uns mesos. 

13. Bon dia Salvi, com està el tema de les abelles a la Basílica?. He vist que avui penja 
al facebook una foto que estan fent alguns treballs. 

» Avui hem començat els treballs per treure els eixams. És una feina que fa el Bisbat amb la nostra 
col·laboració. La feina durarà uns quants dies. 

14. Hola Salvi El personal de l´Omac de Castelló hi ha personal molt atent i altre que 
no es gaire simpatica, simplement per la teva informació. Salutacions 



» Gràcies per la seva informació. 

15. Cal aumentar el personal de neteja 

» De moment continuem treballant amb la mateixa plantilla de sempre amb els reforços 
corresponents durant la temporada d´estiu. El número de persones ve indicat en la plica del 
concurs per al servei que es va adjudicar al seu dia. Només es pot ampliar personal si s´agafen 
nous serveis. Si fos possible augmentar la plantilla s´hauria de resoldre el tema del finançament. 
No farem cap actuació en aquest sentit que ens obligui a augmentar la taxa d´escombraries. 

16. L eliminacio dels parkings a l ultim tram de l av Joan Carles I es un exemple que 
la regidora de barri no ha preguntat al veins. I aixo que la Roser es d aquell barri. 

» Aquesta actuació s´ha portat a terme per millorar la mobilitat dins la marina, concretament a la 
cruïlla Joan Carles I / Fages de Climent. 

17. Aquest diumenge en una xarxa social penja fotos de denuncia sobre la bruticia 
del rec salins en el tram final fins la desembocadura. Estem un lloc turistic. Quan ho 
netegeran? 

» Estem en contacte amb la inspecció de l´ACA , que és l´òrgan competent . Si en un temps 
raonable no netegen ho farem nosaltres . Aquesta brutícia s´ha acumulat per les darreres pluges 
que han fet baixar aigües avall brutícia acumulada 

18. Alberes 232 . Parcel la bruta i sense estar tancada. Hi ha un herbassar molt gran. 

» Prenc nota. Suposo és privada. Miraré si ja hem fet el requeriment corresponent. Normalment 
fem requeriment i si no ho neteja el propietari ho fem nosaltres i li passem factura 

19. Per que els xiringuitos de la rubina no obren fins a principis de juny i a altres 
pobles a l abril ja obren. Com funciona aixo? 

» Poden obrir a partir del 15 de maig. Aquest horaris es varen marcar quan es varen adjudicar 

20. Quan vostè era alcalde durant el 2007-2011 es van enderrocar les terrases de 
Moixo. El projecte per restaurar la zona no s´ha desenvolupat. Per quan? 

» Com he contestat en una pregunta anterior, estem redactat un projecte per a tota la zona 
comercial Sant Mori-Moxó. En un temps no gaire llunyà estarem en condicions de poder-ho 
presentar a la ciutadania. 

21. El parking de caravanes al costat del diposit de gas dona una imatge patetica d 
una entrada d Empuriabrava. Es una vergonya. 

» Creiem que s´han d´habilitar espais per a aquests tipus de vehicles, si no ho féssim suposaria un 
problema ja que els tindríem dispersos per tota la marina. 

22. Creus que el nou govern de la Generalitat es treurà de sobre el famós i 
lamentable 155? 

» Esperem-ho i quan més aviat millor !!! Cal fer polítiques pròpies a favor dels ciutadans d´aquest 
país. El 155 l´únic que ha fet és endarrerir projectes i posar pals a les rodes al progrés de 
Catalunya. 

23. EL Regidor de Ciu es la persona que ha aprofitat millor el seu pas per la politica 
municipal. Tambe s ha de dir que ha estat el millor regidor d esports d aquest 
municipi. 

» Transmetré la seva opinió al regidor. 

24. Què fa l´ajuntament amb tota l´okupació que hi ha en el municipi? 

» Estem sotmesos a un marc legal que no ens podem saltar, estem promovent que els propietaris 
de pisos ocupats ho denunciïn perquè s´obri l´expedient corresponent i al final tinguin el resultat 
esperat. Ara per ara els tràmits són lents. S´està tramitant una nova llei al Congrés de Diputats que 
agilitzarà els tràmits en segons quins casos, veurem quan s´aprova definitivament i entra en vigor. 



25. Heu detectat algun canvi turístic indicatiu, aquests darrers mesos? cada cop 
veiem més visitants francesos i menys alemans o dels països baixos. és així? Gràcies, 
alcalde. ROSER T. 

» Els últims anys hem detectat un augment del turisme francès, és cert. Estem a prop de la 
frontera i som un destí desitjat per a aquest tipus de turisme de proximitat. Els nostres càmpings 
tenen molts clients holandesos que busquen càmpings de qualitat i nosaltres els tenim. En quan 
als alemanys no hem detectat disminució en els darrers anys. El nivell de turistes alemanys és 
força estable. 

26. Bones, esta content de com ha anat la reforma del passeig marítim? No creu que 
hagues estat millor haver fet una mena de referèndum amb diferents projectes i que 
el poble votes el que mes li agrada? 

» Es va fer un procés participatiu i es van recollir les propostes dels ciutadans, intentant que el 
projecte reflectís aquestes demandes. Això es va fer l´any 2015. 

27. L any que ve a la fira del pa poden recuperar la mostra floral que feia l associacio 
de comerciants de Castello fa 20 anys enrere. Era interessant . Es va deixar perdre. 

» Prenen nota d´aquesta idea, però ara mateix l´associació de comerciants està inactiva. 

28. Li demano que arregli el cami de la fanguera del merdoset . Les vaques de cert 
pages han descarnat els marges i es un perill. A mes hi ha un tallet sense asfaltar.el 
rec ha perdut profunditat. 

» Ho tenen els nostres serveis tècnics per veure quina solució donem. Tenim coneixement que les 
vaques ja no hi passen. 

29. El Carrer de la Muga hauria de tornar a tenir doble direccio. Ha inconplert la 
promesa d anul lar el carril bici 

» Creiem que la solució que hem trobat és bona. Ens ha permès posar a disposició de la gent més 
de 200 aparcaments gratuïts. I el carril bici de baix no el traiem perquè l´utilitzen moltes persones 
com a via de vianants amb cotxets i carros de compra. 

30. Han fet gestions amb la generalitat per l estacio de busos a Empuriabrava? 

» Si, darrerament hem fet gestions i estem esperant una resposta per la seva part. Ara mateix la 
Generalitat està en període de formació de govern i conselleries i per tant hem quedat amb ells que 
tan bon punt acabi aquest procés ens tornarem a posar en contacte. 

31. Perque la gent d Erc son tan antiempuriabrava? 

» Això no és cert. Ara mateix hi ha un govern d´ERC i inclús l´alcalde. Aquests dos últims anys 
han sigut els que més inversió s´han fet a Empuriabrava. Els números canten per si els vol revisar. 

32. FINAL. Fins aquí arriba el xat d'avui amb Salvi Güell. Gràcies a tothom per la 
vostra participació i gràcies, Alcalde, per la bona predisposició habitual per 
respondre les qüestions plantejades. Queden preguntes pendents que traslladem a la 
pròxima trobada. 

» Moltes gràcies per les vostres preguntes i al setmanari l´Empordà per permetre´m participar en 
aquest xat. A reveure i fins al proper xat. 

 

 

 

 

 


